

of 12 020 658 kg of chicken and chicken parts. The effective quantity sourced by the Marketing Agency was 2 398 629 kg. The total quantity authorized was 8 770 848 kg, but due to the tight supply situation in the United States, only 6 329 924 kg of the authorized quantity was issued. In addition, supplementary permits were issued for 469 137 kg of chicken for re-export. Permits for surveillance purposes were also issued for 112 700 of started pullets. No permits were issued for chicken to compete with imported products containing chicken.

Turkey

Turkey was placed on the ICL by Order in Council P.C. 1974-1086 of May 8, 1974 under the provisions of Section 5(a.1) of the Act. The global import quota for 1987 was 2 222 625 kg eviscerated equivalent. The quota is set annually at 2% of the domestic production quota for that year. While the basic quota is fixed, provision is made for the issuance of import permits for turkey supplementary to the quota to meet overall Canadian market needs. During 1987 a total of ninety-four (94) requests were received for supplementary imports for market shortage covering a total of 5 763 919 kg of turkey and turkey parts. Sourcing by the Marketing Agency yielded an effective quantity of 1 771 563 kg. The total quantity authorized was 3 675 957 kg, but due to the tight supply situation in the United States only 2 746 795 kg were issued. In addition, supplementary permits were issued for 51 683 kg of turkey for re-export.

Coffee

On October 5, 1987, the ICA agreed to introduce export quotas on its producing

licences supplémentaires ont été reçues pour insuffisance du marché, totalisant 12 020 658 kg de poulet et de parties de poulet. L'Office de commercialisation a effectivement acheté 2 398 629 kg. La quantité totale autorisée a été de 8 770 848 kg mais, en raison de la pénurie aux États-Unis, seulement 6 329 924 kg ont pu être achetés sur le total autorisé. De plus, des licences supplémentaires ont été délivrées pour l'importation de 469 137 kg de poulet destiné à la réexportation. À des fins de surveillance, des licences ont été délivrées pour 112 700 jeunes poulettes. Aucune licence n'a été délivrée pour soutenir la concurrence de produits importés renfermant du poulet.

Dindon

Le dindon a été placé sur la LMIC par le décret du conseil C.P. 1974-1086 du 8 mai 1974, aux termes de l'alinéa 5(a.1) de la Loi. Le contingent global pour 1987 était de 2 222 625 kg en poids éviscéré. Le contingentement établi chaque année correspond à 2 % de la production nationale. Néanmoins, certaines dispositions autorisent la délivrance de licences afin d'importer des quantités additionnelles de dindon permettant de satisfaire à l'ensemble des besoins du marché canadien. En 1987, 94 demandes de licences supplémentaires ont été reçues pour insuffisance du marché, totalisant 5 763 919 kg de dindon et de parties de dindon. L'Office de commercialisation a effectivement acheté pour 1 771 563 kg. La quantité totale autorisée a été de 3 675 957 kg mais, en raison de la pénurie aux États-Unis, seulement 2 746 795 kg ont pu être achetés. De plus, des licences supplémentaires ont été délivrées pour l'importation de 51 683 kg de dindon destiné à la réexportation.

Café

Le 5 octobre 1987, l'A.I.C. a accepté l'établissement de contingents à